
35. NACIONALNI OTROŠKI PARLAMENT 
 

V ponedeljek, 7. 4. 2025, je v Ljubljani potekal 35. nacionalni otroški parlament. 

Tema letošnjega parlamenta je Šolski sistem.  

 

Med 116 delegati iz celotne Slovenije sta škofjeloške barve zastopala naša 

devetošolca Ana Klara Šmid in Rok Pikelj.  

 

 

Po uvodnem nagovoru predsednice državnega zbora, gospe Urške Klakočar 

Zupančič in predsednice Zveze prijateljev mladine Slovenije, gospe Darje Groznik, se 

je začelo pravo parlamentarno delo.  

 

Učenci so se razdelili v štiri delovne skupine glede na štiri letošnje podteme. Naša 

delegata sta svoje mnenje in ugotovitve občinskega parlamenta, ki je potekal v marcu 

v Škofji Loki, delila v skupini vrednote in odgovornost, kjer so kot pomembno 

vrednoto izpostavili predvsem vrednoto spoštovanja, strpnosti in sočutja. V šolah bi si 

želeli več spodbujanja k dobrodelnosti in prostovoljstvu.  

 



Ostale delovne skupine so se pogovarjale o učnih vsebinah in šoli za življenje, kjer 

so poudarili predvsem pomen praktičnega učenja in dejavnosti, učenci bi si želeli tudi 

več tem s področja digitalne in finančne pismenosti, odnosih v šolah, kjer so 

izpostavili predvsem spoštovanje avtoritete učitelja in grajenje odnosa zaupanja med 

učenci in učitelji. V luči dogodkov glede medvrstniškega nasilja, so se dotaknili tudi te 

teme. V zadnji delovni skupini so se pogovarjali o metodah učenja in poučevanja, 

kjer so spet izpostavili učenje tem, pomembnih za življenje in učenje skozi delo in 

prakso.  

 

Po predstavitvah dela po skupinah se je v dvorani vnela razprava, kjer so posamezni 

učenci svoje mnenje delili z drugimi. Razpravi na temo šolskega sistema so se med 

drugim pridružili minister za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti, 

gospod Luka Mesec, ministrica za zdravje, gospa Valentina Prevolnik Rupel, 

namestnik varuha za človekove pravice Jože Ruparčič, predstavnik Ministrstva za 

vzgojo in izobraževanje, gospod Rado Kostrevc, predsednik Dijaške organizacije 

Slovenije ter predstavnici Zavoda za šolstvo Republike Slovenije.  

 

Iz stavbe slovenskega parlamenta smo odšli zadovoljni, predvsem pa bogatejši za 

izkušnjo delovanja parlamenta, druženja z vrstniki in sodelovanja.  
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